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ZAPISNIK 
 

s 17. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 13. srpnja 2023. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

2. Sandra Ćakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Mr.sc.Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Daniele Kumar  IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Igor Belas SDP prisutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  odsutan 

28. Marko Ferenac SDP  opravdano 
odsutan 

29. Goran Hrvatin SDP  odsutan 

30. Mauro Jurman SDP  prisutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Milan Košara HDZ prisutan 

33. Ivica Ćošković HDZ prisutan 

34. Dr.sc. Mario Bratulić HDZ opravdano 
odsutan 

35. Mr.sc.Tatjana Tomaić HDZ prisutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Koviljka Aškić Nezavisna  odsutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL opravdano 
odsutan  
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OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Upravnog odjela župana 
GORDANA ANTIĆ dr. med, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj 
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke 
skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove 
Dr.sc. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine  
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za 
gospodarstvo 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
DORIANA ŠUMBERAC JELIĆ, pomoćnica pročelnice UO za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu 
DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprava za ceste 
ALEKSANDRA VINKERLIĆ – ravnateljica IKA 
GRACJANO KEŠAC – ravnatelj Povijesnog i pomorskog muzeja 
IVONA ORLIĆ – ravnateljica Etnografskog muzeja Istre 
KETRIN MILIČEVIĆ MIJOŠEK – ravnateljica Muzeja suvremene umjetnosti 
DORIS IVANKOVIĆ – ravnateljica Doma za starije osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 
SANJA DOBRIĆ BEDRINA – ravnateljica Doma za starije osobe Raša 
SLOBODAN BELAVIĆ – v.d. ravnatelj Doma za starije osobe Novigrad – Casa per anziani 
Cittanova 
KRISTINA LAGINJA – ravnateljica Doma za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pozdravlja prisutne. Otvara 17. 
sjednicu Skupštine Istarske županije.  
 
Napominje da su prije današnje sjednice Skupštine Istarske županije, svoje sjednice održale 
Skupštinska radna tijela i to Komisija za priznanja sastala se 7. srpnja 2023. godine, istog 
dana i Komisija za izbor i imenovanja, dana 10. srpnja Odbor za društvene djelatnosti i 11. 
srpnja Odbor za financije i proračun. 
 
Predsjednica ističe da želi još uvodno dati nekoliko informacija vezano uz svoj status. Prije 
par mjeseci predsjednik jednog Kluba i jedan bivši vijećnik Skupštine, koji to više nije zbog 
sukoba interesa, prozivao me za sukob interesa obzirom da sam ravnateljica socijalne 
ustanove i obzirom da sam jedno vrijeme bila direktorica trgovačkog društva u javnom 
vlasništvu. Povjerenstvo za odlučivanje sukoba interesa izvijestilo me je da su protiv mene 
zaprimljene dvije prijave, i to u veljači i travnju ove godine. Prije 3 dana primila sam 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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očitovanje u kojem je obrazloženo kako nema pretpostavki za pokretanje postupka protiv 
mene. Dakle nisam ni u kakvom sukobu interesa. Pročelnica Stručne službe Skupštine IŽ 
zatražila je očitovanje Povjerenstva vezano za osobe koje obavljaju druge javne dužnosti, a 
vijećnici su, međutim još uvijek odgovor nije stigao. 
Svoj posao obavljam odgovorno i savjesno u skladu s pravilima i propisima Republike 
Hrvatske. 
 
Pozivam pročelnicu Vesnu Ivančić da izvrši prozivku. Konstatiram da je prisutno 34 od 41 
vijećnica/ka (nakon dolaska još jednog vijećnika, 35 vijećnika/ica) i Skupština može zasjedati 
i pravovaljano odlučivati.  
 
 
Predlaže sljedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Skupštine Istarske županije 
2. Pitanja vijećnika prijedlozi i informacije 
3.   

a. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2023. godinu 
b. Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna 

Istarske županije za 2023. godinu 
4. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu 
5. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2022. godinu 
6. Prijedlog Odluke o naknadama članovima Skupštine Istarske županije 
7. Prijedlog  Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije-Regione Istriana za 

2024. godinu 
8. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Krasna zemljo - Meraviglioso paese“ za 2022. 

godinu  
9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 

Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2022. godinu 
10. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca 
11. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e-Istarske kulturne agencije - 

Agenzia culturale Istriana za 2022. godinu 
12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-

Museo storico  e navale dell'Istria za 2022. godinu 
13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo 

etnografico dell'Istria za 2022. godinu 
14. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre-

Museo d'arte contemporanea dell'Istria za 2022. godinu 

15. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 
Statuta Doma za starije osobe „Alfredo Štiglić“ Pula kojima se u cijelosti zamjenjuje 
Statut Doma za starije osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 

16. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 
Statuta Doma za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj kojima se u cijelosti 
zamjenjuje Statut Doma za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 

17. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 
Statuta Doma za starije osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova kojima se u 
cijelosti zamjenjuje Statut Doma za starije osobe Novigrad 

18. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 
Statuta Doma za starije osobe Raša kojima se u cijelosti zamjenjuje Statut Doma za 
starije osobe Raša 
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19. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe Alfredo Štiglić Pula - Casa per anziani Alfredo Štiglić Pola za 2022. 
godinu 

20. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj – Casa per anziani „Domenico Pergolis“ 
Rovigno za 2022. godinu   

21. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe Raša za 2022. godinu 

22. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova za 2022. godinu   

23. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Ugovora o financiranju ugradnje dizala u Domu za 
starije osobe Raša 

24. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za nadzor nad 
radom mrtvozornika na području Istarske županije 

25. Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i 
članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije 

26. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog suda u Puli-
Pola 

27. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Muzeja suvremene umjetnosti Istre-
Museo d'arte contemporanea dell'Istria 

28. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik, 
lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 

29. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za financije i proračun 
30. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za prostorno uređenje, 

zaštitu okoliša i graditeljstvo 
31. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Specijalne bolnice za ortopediju 

i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno o dugoročnom kreditnom zaduženju za 
financiranje adaptacije zgrada Bolnice i nabavku opreme te instalaciju dizalica topline 
na morsku vodu kao energenta – IV zaduženje. 

 
 

ORDINE DEL GIORNO 
1. Verifica del verbale della 16a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3.  

a. Proposta di Modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana per il 
2023 

b. Proposta di Delibera sulle Seconde modifiche e integrazioni della Delibera 
sull'esecuzione del bilancio della Regione Istriana per il 2023 

4. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta delle Prime modifiche e 
integrazioni del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il 2023 

5. Proposta di Delibera sulla ripartizione dei risultati per il 2022 
6. Proposta di Delibera sulle indennità per i membri dell'Assemblea della Regione 

Istriana 
7. Proposta di Programma di copertura del fabbisogno pubblico nel settore della cultura 

nella Regione Istriana per il 2024 
8. Proposta di Delibera sull'assegnazione del premio "Krasna zemljo - Meraviglioso 

paese" per il 2022  
9. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sull'attuazione del Piano 

operativo delle attività del Piano per la salute e il benessere sociale della Regione 
Istriana per il 2022 

10. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Petar Studenac 
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11. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro di IKA Istarska 
kulturna agencija - Agenzia culturale istriana per il 2022 

12. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro di Povijesni i 
pomorski muzej Istre-Museo storico e navale dell'Istria per il 2022 

13. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro di Etnografski 
muzej Istre-Museo etnografico dell'Istria per il 2022 

14. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro di Muzej 

suvremene umjetnosti Istre-Museo d'arte contemporanea dell'Istria per il 2022 

15. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera sull'adozione delle 
Modifiche e integrazioni dello Statuto della Casa per anziani Alfredo Štiglić, Pola che 
sostituiscono integralmente lo Statuto della Casa per anziani Alfredo Štiglić, Pola 

16. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera sull'adozione delle 
Modifiche e integrazioni dello Statuto della Casa per anziani Domenico Pergolis 
Rovigno che sostituiscono integralmente lo Statuto della Casa per anziani Domenico 
Pergolis Rovigno 

17. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera sull'adozione delle 
Modifiche e integrazioni dello Statuto di Dom za starije osobe Novigrad – Casa per 
anziani Cittanova che sostituiscono integralmente lo Statuto della Casa per anziani 
Cittanova 

18. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera sull'adozione delle 
Modifiche e integrazioni dello Statuto della Casa per anziani Raša che sostituiscono 
integralmente lo Statuto della Casa per anziani Raša 

19. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e sulla gestione 
finanziaria di Dom za starije osobe Alfredo Štiglić Pula – Casa per anziani Alfredo 
Štiglić Pola per il 2022 

20. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e sulla gestione 
finanziaria di Dom za starije osobe Domenico Pergolis Rovinj – Casa per anziani 
Domenico Pergolis Rovigno per il 2022   

21. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e sulla gestione 
finanziaria della Casa per anziani Raša per il 2022 

22. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e sulla gestione 
finanziaria di Dom za starije osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova per il 2022   

23. Proposta di Delibera sull'approvazione del Contratto di finanziamento 
dell'installazione di un ascensore nella Casa per anziani Raša 

24. Proposta di Provvedimento di revoca e nomina di un membro della Commissione per 
il controllo del lavoro dei medici necroscopi nel territorio della Regione Istriana 

25. Proposta di Provvedimento sulle modifiche e integrazioni del Provvedimento di 
nomina della presidente e dei membri della Consulta per la salute della Regione 
Istriana 

26. Proposta di Provvedimento di nomina dei giudici popolari per i giovani del Tribunale 
comunale di Pola 

27. Proposta di Provvedimento di nomina della direttrice di Muzej suvremene umjetnosti 
Istre - Museo d'arte contemporanea dell'Istria 

28. Proposta di Provvedimento di revoca e nomina di un membro del Comitato per lo 
statuto, il regolamento di procedura, l'autogoverno locale e territoriale (regionale) 

29. Proposta di Provvedimento di revoca di un membro del Comitato per le finanze e il 
bilancio 

30. Proposta di Provvedimento di revoca e nomina di un membro del Comitato per 
l'assetto territoriale, la tutela ambientale e l'edilizia 

31. Proposta di Conclusione sulla concessione del consenso alla Delibera dell'Ospedale 
specialistico per l'ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno 
sull'indebitamento a lungo termine per il finanziamento dell'adattamento dell'edificio 
ospedaliero, l'acquisto di attrezzature e l'installazione di pompe di calore ad acqua di 
mare quale fonte di energia – IV indebitamento 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je Dnevni red jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu 
točku dnevnog reda. 

 
 

Ad -1. 
Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na glasanje.  
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
 
  

 Zapisnik sa 16. sjednice Skupštine Istarske županije. 
 

            Ad -2. 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da su od prošlog puta ostala pitanja od vijećnice 
Koviljke Aškić i vijećnika Fedora Kompasa, međutim njih danas nema i nastavljamo dalje po 
uobičajenim redom.  
Pozivam Roberta Velenika koji se prvi javio, pa izvolite.  
 
Mr.sc. ROBERT VELENIK u ime Kluba IDS-ISU-Zeleni, voljeli bismo da se uputi inicijativa 
prema gradovima i općinama Istarske županije s obzirom da ove godine slavimo 80 godina 
priključenja Istre matici zemlji. To je događaj koji je odredio našu budućnost i zadužio sve 
generacije ovog prostora. Predlažemo da se prihvati inicijativa redovitog održavanja 
antifašističkih i poslijeratnih spomenika kao i spomen ploča. Antifašizam je jedno od naših 
obilježja koje je utkano u naš istarski identitet, koji nas određuje i na kojem će i u budućnosti 
počivati vrijednosti koje su uz njega vezane a to su: sloboda, jednakost i poštivanje ljudskog 
dostojanstva. Zbog onih koji su se za slobodu izborili i zbog nas i novih generacija, dužni 
smo podsjećati i slaviti dane istarske povijesti pa time želimo da Istra i istarski gradovi budu i 
dalje predvodnici u baštinjenju antifašizma. Ističe da se nada da će se svi vijećnici složiti za 
ovu inicijativu i navodi da želi da taj dopis bude upućen svim gradovima i općinama u 
Istarskoj županiji. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje te navodi da su svi čuli inicijativu od strane 
IDS-ISU-Zelenih vezano za predlaganje preporuke koja bi se uputila svim gradovima i 
općinama IŽ obzirom na obilježavanje 80 godina priključenja Istre matici zemlji. Obzirom da 
prijedlog ide od strane Skupštine, molim Vas da glasamo oko ovog prijedloga. 
 
Jednoglasno je prihvaćena inicijativa kojom se upućuje: 
 

PREPORUKU 
gradovima i općinama u Istarskoj županiji 

 
 

I. 
Ove godine obilježavamo 80-tu obljetnicu priključenja Istre matici zemlji, najznačajniji događaj 
u istarskoj povijesti, događaj koji je odredio našu budućnost i zadužio sve generacije ovog 
prostora. Antifašizam je jedno od naših obilježja koje je utkano u naš istarski identitet, koji nas 
određuje i na kojem će i u budućnosti počivati vrijednosti koje su uz njega vezane, sloboda 
jednakost i poštivanje ljudskog dostojanstva.   
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Zbog onih koji su slobodu izborili, zbog nas i zbog novih generacija dužni smo podsjećati i 
slaviti dane naše istarske povijesti. 
 

II. 
Preporuča se gradovima i općinama u Istarskoj županiji da vezano za točku I. ove preporuke, 
redovno održavaju antifašističke i poslijeratne spomenike na svom području, kao i spomen 
ploče po  važnim lokalitetima i na groblju. 
 

III. 
Ova Preporuka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“. 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva Igora Belasa. 
 
IGOR BELAS, SDP imam dva operativna pitanja. U ime Kluba SDP-a prvo pitanje bih 
postavio ravnateljici Natura Histrica, ali evo predsjednica mi je skrenula pažnju da postavim 
pitanje Županu, vezano za park šumu Šijana, omiljeno izletište puležana, park za rekreaciju i 
šetnje. Problem je u divljim svinjama. Majke s djecom više ne zalaze u taj park, postalo je 
opasno. Isto tako rekreativci koji vole trčati u kasnijim, noćnim satima, navečer imaju bliske 
susrete s divljim svinjama i to više nije nimalo ugodno nikom. Htio bih vidjeti da li se može sa 
Gradom Pulom i Županijom organizirati s lovačkim društvima neki izlov da se to dovede u 
neko zadovoljavajuće stanje za svih jer jednostavno više ljudi tamo ne idu zbog straha za 
vlastitu sigurnost. Obratio sam se Puli preko naših vijećnika ali mi je rečeno da je to problem 
za Županiju odnosno Skupštinu pa bih volio da ta neka inicijativa krene dalje i da taj 
prekrasni dio Pule opet bude dostupan građanima. Drugo pitanje, od strane građana općine 
Marčana koji su me zamolili da postavim to pitanje. Mislim da se radi o županijskoj cesti 
lokalnog karaktera Prodol – Rakalj. Ona je u izrazito lošem stanju, 50 godina se ništa na njoj 
nije radilo. Tamo je velika ekspanzija stanovništva i turista. Turisti se bune, kamioni su 
ogromne tonaže tamo na dnevnoj bazi prisutni i ona jednostavno više nije u mogućnosti 
prihvatiti toliki broj vozila. Po noći se teško vozi jer cesta nije označena. Imamo upite na sve 
strane i volio bih pitati i Županijske ceste da li se planira u neko skorije vrijeme ta cesta 
urediti. 
 
ŽUPAN djelomično odgovara na prvo pitanje, drago mi je da Natura Histrica već dugi niz 
godina brine o park šumi Šijana. Grad Pula i Istarska županija taj posao sufinanciraju 
zajednički. Ona je prekrasan biser našeg grada. Problematika divljih životinja nije samo 
problem park šume Šijana nego čitave Istre, posebno u južnom dijelu Istre. Ali ipak ću zamoliti 
stručne ljude koji se bave lovstvom a to je naš pročelnik Ezio Pinzan da pojasni što se čini na 
tom području s problemom divljih svinja koji se proteže po cijeloj Istri. Činjenica je da ljudi 
grade, ograđuju, asfaltira se i betonira i samim time se umanjuje količina prirodnih staništa 
divljih životinja i one traže svoj put negdje drugdje a u potrazi za hranom sve su bliže naseljima. 
Nije rijetkost vidjeti snimke sa divljim svinjama koje su u noćnim satima već došle do rubnih 
dijelova grada. Prema tome molim pročelnika da pojasni što se konkretno čini kroz naš 
Upravni odjel za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodno gospodarstvo. 
 
PROČELNIK dr.sc.Ezio Pinzan navodi da kako je već napomenuo Župan, na području cijele 
Istarske županije postoji problem vezan uz prekomjerni broj divljih svinja. Mogu reći da smo 
prošle godine poduzeli mnoge mjere kako bi se broj istih smanjio te kako bi se one mogle 
kontrolirati uz naravno lovačka društva bez kojih taj program ne bi bilo moguće provesti. Prve 
rezultate već vidimo jer u ovoj godini imamo manji nalet divljih svinja na osobna vozila, što 
ukazuje da se njihov broj smanjio i imamo puno manji broj šteta od divljih svinja u poljoprivredi. 
Naravno, divlje svinje su prilagodljive životinje i onda kada vide da nema opasnosti od urbanih 
sredina u područjima gdje nema lovnih aktivnosti one neometano borave i vrlo se brzo 
razmnožavaju. Na nekim područjima koja su zaštićena primijetio se povećani broj divljih svinja. 
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Da bi se na takvim zaštićenim područjima mogao vršiti odstrel, postoji vrlo složena procedura, 
potrebno je donesti određene dokumente na razini jedinice lokalne samouprave, na nivou 
lovačkog saveza i naravno Ministarstva zaštite okoliša. Mi smo takav lov proveli u zaštićenom 
području Palud na području grada Rovinja. Imali smo i odstrel u području i van lovnih površina 
grada Rovinja koje je rezultiralo smanjenjem broja divljači. Isto tako potrebno je izraditi 
program za zaštitu divljači za područje grada Pule, nakon toga je potrebno sa lovačkim 
savezom i lovačkim društvom koji gospodari određenim područjem dogovoriti jedan takav lov 
i nakon toga dobiti suglasnost Ministarstva zaštite okoliša kako bi se taj lov i organizirao. Za 
kraj, samo ću reći da postoji uredba Ministarstva poljoprivrede za koji je lov na divlje svinje 
otvoren tokom cijele godine na sve načine koji su zakonom dozvoljeni pa ja vjerujem da ćemo 
daljnjim aktivnostima još više smanjiti broj divljih svinja na području Istarske županije pa tako 
i u parku Šijana. 
 
RAVNATELJ ŽUC-a  odgovara da što se tiče radova na području općine Marčana, mi smo 
sada pred potpisivanjem sporazuma s općinom Marčana vezano za radove na županijskoj 
cesti 5119. Tu se radi o radovima na dužini od 600 metara, obnovio bi se kolnik i izradio 
nogostup. Radove očekujemo ili krajem ove godine ili početkom slijedeće, to je što se tiče 
većih radova. Manje sanacije se rade konstantno na svim cestama. Vidjet ćemo za naredno 
razdoblje da li će biti još neki dodatni radovi u smjeru Raklja, to je druga županijska cesta ali 
uvijek govorimo o istoj zoni. To sve naravno u suradnji s lokalnom samoupravom s kojom se 
radi plan vezano za radove.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i pita ima li dodatnih pitanja, nema. Vijećnik Ivica 
Mikulčić izvolite. 
 
IVICA MIKULČIĆ, ISU, predlaže jednu inicijativu koju možemo nazvati zaštita starijih osoba 
u Istarskoj županiji. Predlažemo osnivanje Povjerenstva za zaštitu starijih osoba u Istarskoj 
županiji. Svakim popisom stanovništva ili nekom drugom analizom dobnih skupina građana 
Istre svjedoci smo činjenice da populacija koja spada u tu kategoriju starijih osoba čini sve 
veći udio u ukupnom broju stanovništva, trenutno 24 posto što je gotovo četvrtina stanovnika 
naše Županije. Ne smije se zanemariti ni činjenica da starije osobe spadaju u kategoriju tzv. 
ranjivih ili kako ih neki nazivaju osjetljivijih skupina. Posebno ističemo da su starije osobe 
najčešće žrtve prevara, da u šumi administracije ne uspijevaju ostvariti niti ona osnovna 
prava koja im pripadaju, da smo svjedoci slučajeva zanemarivanja i zlostavljanja takvih 
osoba smještenih u neki oblik institucionalne skrbi, da su žrtve nasilja, da ne uspijevaju 
ostvariti ni pravo na primjereno liječenje i socijalnu skrb. Posebno ističemo i to se ne smije 
zaboraviti, da su baš te starije osobe svojim zalaganjem a nerijetko i vlastitim financiranjem 
putem tzv. samodoprinosa gradile te iste zdravstvene i socijalne ustanove u Istri. Ako 
uzmemo u obzir činjenicu da danas imamo povjerenstva i pravobranitelja za sve ranjive 
skupine stanovnika, samo ne za starije osobe, da se one nemaju kome obratiti da im 
pomogne u zaštiti ili ostvarivanju njihovih prava, onda ovaj prijedlog Istarske stranke 
umirovljenika – Partito Istriano dei pensionati nitko nadam se, neće dovesti u pitanje. U ime 
Istarske stranke umirovljenika i ime Kluba IDS-a te u ime jedne od najbrojnijih ranjivih 
skupina naših stanovnika predlažemo slijedeće: osnivanje Povjerenstva za zaštitu prava 
starijih osoba kao stalno savjetodavno tijelo Skupštine Istarske županije te predlažemo da 
zadaće ovog povjerenstva budu praćenje primjene propisa na području Istarske županije koji 
se odnose na prava starijih osoba, praćenje povreda pojedinačnih prava starijih osoba na 
području Istarske županije, izvještavanje Župana, odnosno Skupštine o slučajevima težih 
povreda prava starijih osoba, koje mogu ugroziti njihov život i zdravlje te podnošenje 
izvješća o radu Povjerenstva Skupštini Istarske županije jednom godišnje. Osnivanjem ovog 
Povjerenstva Istarska županija će biti jedna od rijetkih, ako ne i jedina jedinica regionalne 
samouprave, koja će svojim starijim stanovnicima poručiti da je pomoć i podrška njima s 
ciljem povećanja kvalitete života starijih osoba prioritet Istarske županije, te da se na taj 
način izražava zahvala za sve što su do sada stvarali i za što su se zalagali. 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  se zahvaljuje te navodi kako je riječ o radnom tijelu Skupštine 
mi ćemo materijal pripremiti i raspraviti te ukoliko bude interesa i izglasati takvu inicijativu. 
Poziva slijedećeg vijećnika Slavena Boljuna. 
 
SLAVEN BOLJUN, Možemo!  navodi da je nedavno izašlo privremeno izvješće o 
prekoračenju količine miješanog komunalnog otpada od strane Ministarstva gospodarstva i 
održivog razvoja za jedinice lokalne samouprave a kad to primijenimo na županije ispada da 
Istarska županija ima prekoračenje od 18 400 tona što nas svrstava na loše 16 mjesto od 21 
mjesta. Za primjer je Međimurska županija koja je na prvom mjestu i ima prekoračenje samo 
za 724 tona. Ono što IDS i Istarska županija rade, prostorni plan i izrada plana gospodarenja 
komunalni otpadom prema Zakonu o gospodarenju otpadom, smatramo kako je neophodno 
uključiti širu javnost u začetku izrade plana za gospodarenje otpadom. Znamo iz iskustva da 
kasnije na obveznom javnom savjetovanju se mogu mijenjati samo detalji i sugeriram da se 
osnuju fokus grupe dakle svih dionika koji mogu doprinijeti boljem rješenju kako bi se mogli 
utvrditi svi uzroci problema dakle da se uključe uz gradove, općine i njihova komunalna 
društva i ugostitelje, male iznajmljivače, obrtnike, udruge, lokalne grupe za poljoprivredu i 
ribarstva, fakultete, i sve druge koji na neki način sudjeluju u sustavu gospodarenja otpadom 
kako bi se izbjegle kasnije nesuglasice. Na žalost, kako smo čuli na prošloj sjednici, izmjene  
prostornog plana kasne godinu dana, zanima nas kako to zakašnjenje utječe na postupak 
donošenja plana gospodarenja komunalnim otpadom i da nas izvijestite u kojoj je to fazi 
izrada plana gospodarenja otpadom. Smatram da je ovo sada ključan moment za uređenje 
sustava gospodarenja otpadom, dakle radimo plan i mijenjamo prostorni plan i potreban je 
širi politički i društveni konsenzus i dogovor svih zainteresiranih subjekata kako bi to 
uspješno uredili. Također bi napomenuo, da nam pojasnite zašto se kasni s izmjenama 
prostornog plana, zašto se ne poštuje rok koji je Skupština donesla a to je 330 dana, koji bi 
to bili razlozi?  
 
ZAMJENIK ŽUPANA Tulio Demetlika navodi da je rok za Plan gospodarenja komunalnim 
otpadom koji je dužna Županija izraditi, do kraja ove godine, što ne isključuje da svaka 
jedinica lokalne samouprave mora imati plan gospodarenja otpadom. Ono za što prozivate 
na neki način županiju, za visok postotak komunalnog otpada, to bi trebalo uputiti kolegama 
gradonačelnicima i načelnicima odnosno komunalnim tvrtkama koje upravljaju otpadom na 
područjima bivših skupština općina. Što se tiče Županije, ona će izvršiti svoju obavezu na 
način da ispuni uvjete koje propisuje Zakon. Naime s tvrtkom koja je na natječaju dobila 
posao za izradu plana potpisan je ugovor i idući ponedjeljak imam prvi sastanak s 
predstavnikom tvrtke gdje ćemo izložiti sve one potrebne dokumente kao temelj za izradu 
toga plana. Izvršena je jedna koordinacija s direktorima komunalnih poduzeća jer oni su 
sigurno najbolji partneri u osmišljavanju cijeloga ovog plana. Na koordinaciji sa županom i 
načelnicima i gradonačelnicima o tome je bilo više puta govora i ono što pozdravljam sa 
vaše strane je da jedan takav kvalitetan plan, koji neće biti samo mrtvo slovo na papiru u 
ladici, bude stvarno plan u kojem će se otpadom upravljati na čitavom području Istarske 
županije. Potrebna je jedna suglasnost svih zajedno i ono što ste rekli jedan širi društveni 
konsenzus jer bez toga mi ćemo se i sutra susretati s problemom zbrinjavanja i 
gospodarenja komunalnim otpadom. Odluka vezano za donošenje prostornog plana, mislim 
da sam već na prošlog sjednici dovoljno jasno rekao i upravo onaj dan kad je bila sjednica 
održala se javna rasprava u Saboru o donošenju izmjena i dopuna Zakona o prostornom 
planiranju na nivou države. Ako ste jučer pogledali u Glasu Istre, donijeli su 2 nove Uredbe, 
rekli smo da prostorni plan radimo prvenstveno zbog energetike i obnovljivih izvora energije 
a otpad je isto tako jedna od tema i bez ova dva Zakona i svih uredbi koje vlada mora 
donijeti jednostavno nema smisla donositi prostorni plan Istarske županije po nekom hitnom 
postupku a da ne uvažimo sve te izmjene koje su nužni donijeti prije na nivou države.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita ima li dodatnih pitanja, ima. Vijećnik izvolite 
imate 1 minutu.  
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SLAVEN BOLJUN Nadamo se da će se onda uključiti i ove skupine koje sam prethodno 
naveo. Što se tiče ovog kašnjenja, dakle to nas sad zbunjuje, taj Zakon koji spominjete on 
kaže da će se svi započeti postupci dovršiti po starom zakonu, to kaže čl. 59 prijelazne i 
završne odredbe i onda bi mi trebali sad stavljat Odluku van snage, sad smo tu u jednom 
problemu di moramo mi po starom zakonu. To donošenje novog Zakona ne utječe na  
kašnjenje a što se tiče transparentnosti, mi smo zatražili da nam se dostavi strategija 
elektroenergetskog sustava koja je predstavljena gradonačelnicima i načelnicima, rečeno 
nam je da još nije dovršena ali opet ako se mogla predstavljati na koordinaciji zašto mi 
vijećnici koji ćemo na kraju i donijeti tu odluku ne bi mogli imati tu strategiju. 
 
ŽUPAN navodi da je na samoj koordinaciji gradonačelnika i načelnika vrlo jasno i precizno 
rečeno da se radi o radnom materijalu. Kad materijal bude zgotovljen svi ćete ga dobiti.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Daniele Kumaru, izvolite. 
 
DANIELE KUMAR, IDS,  pitanje upućujem pročelniku Pinzanu, u kojoj je fazi zaštita 
istarskih poljoprivrednih proizvoda na razini Europske unije i koji su postupci u tijeku.  
 
Dr.sc. EZIO PINZAN navodi da je Istarska županija od svog osnivanja iznimnu pažnju 
posvetila našim najvažnijim autohtonim poljoprivrednim proizvodima. Kao jedan oblik 
promocije regije i tradicije i naravno očuvanja proizvodnje takvih proizvoda, što je jedan od 
vodećih motiva dolazaka svih koji dolaze u našu Županiju. Tako smo već na samom 
početku, prije više od dvadeset godina, započeli zaštitu istarskog pršuta, uz puno muka 
uspješno dovršili zaštitu i danas imamo zaštićenom oznakom izvornosti na nivou Europske 
unije, istarski pršut. Isto tako drugi proizvod je bio ekstra djevičansko maslinovo ulje Istra koji 
je drugi proizvod koji smo zaštitili na nivou Europske unije. Zatim smo zaštitili meso istarskog 
goveda, boškarina, isto ima zaštićenu oznaku izvornosti na nivou Europske unije te muškat 
momjanski kao jedno lokalno iznimno cijenjenu i vrijednu sortu od koje se proizvodi iznimno 
cijenjeno vino i tu smo zaštitu priveli kraju. Trenutno radimo na zaštiti istarskog meda, 5 
vrsta meda koje ćemo zaštititi. Oni su dobili nacionalnu oznaku zaštite, kako sam već rekao 
projekt zaštite je vrlo složen. Najprije je potrebno dobiti nacionalnu oznaku od našeg 
Ministarstva poljoprivrede kako bi onda ta oznaka bila poslana u Europsku komisiju koja 
onda daje oznaku na nivou Europske unije. U postupku nacionalne zaštite je istarski med i 
istarski ovčji sir te očekujemo oznaku izvornosti za iste, a zadnje što smo dobili je za istarsku 
kobasicu, tu smo dobili zaštićenu oznaku zemljopisnog porijekla na nivou Republike 
Hrvatske te očekujemo sada dalje postupak zaštite na nivou Europske unije. Ono što sada 
radimo na novim projektima to je zaštita jakih alkoholnih pića, određenih rakija iz Istarske 
županije koje bi htjeli zaštititi na nivou Europske unije zaštićenom oznakom izvornosti. 
Slijedeći bi proizvod bila istarska panceta, koja je sad u samom početku, pišu se 
specifikacije. Postoji još jedna inicijativa, a to je od udruge tartufara, zaštita istarskog crnog 
tartufa kojeg ćemo sigurno privesti kraju jer je to vrlo specifičan proizvod koji je 
karakterističan samo za naše područje sjevernog dijela Istre i Motovunsku šumu i vjerujem 
da ćemo i to uspjeti zaštititi.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita ima li dodatnih pitanja, nema. Vijećnik 
Renato Kalac, izvolite. 
 
RENATO KALAC, Možemo! imam pitanje za Župana, zanima me koliko je Istarska županija 
ukupno utrošila financijskih sredstava na saniranje ekološke katastrofe uzrokovane 
zagađenjem mora i dijela obale ugljikovodicima, posebno na širem području Ližnjana. Isto 
tako me zanima da li je i u kojem iznosu pravna osoba odgovarala za predmetno 
onečišćenje te je li refundirala Istarskoj županiji troškove ukupnih aktivnosti na uklanjanju i 
sanaciji posljedica ove ekološke katastrofe? Obrazloženje: kao što je svima poznato 13. 
studenog 2022. godine došlo je do značajnog onečišćenja mora i dijela morske obale 
ugljikovodicima. Razmjeri onečišćenja bili su gotovo katastrofalni, naročito na širem području 
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općine Ližnjan. Istarska županija, njen Operativni centar za djelovanje kod iznenadnog 
onečišćenja mora, ali i druge službe u IŽ reagirale su na ovo onečišćenje promptno i prema 
nekim izvješćima saniranje i uklanjanje posljedica ovog onečišćenja je završeno. Reakcija i 
aktivnost IŽ, njezinih tijela i službi, gradova i općina ali i svih subjekata je za svaku pohvalu. 
Međutim najveći dio ogromnih troškova sanacije, je, barem koliko je meni poznato, 
financirala upravo Istarska županija. Da je tome tako potvrđuje i prijedlog Izmjena i dopuna 
proračuna IŽ za 2023. (koji je danas na dnevno redu) a prema kojem se za saniranje 
ekološke katastrofe u Ližnjanu početni iznos od 132.722,00 eura povećava za gotovo milijun 
eura i rebalansom predlaže iznos od 1.100.500,00 eura.    
Člankom 8. Plana intervencija kod iznenadnog onečišćenja mora propisano je da troškove 
kompletne sanacije i uklanjanja posljedica onečišćenja snosi onečišćivač, u slučaju kada je 
on poznat, kako je prema svemu sudeći za katastrofu oko Ližnjana on poznat, pa prema 
tome i odgovorna osoba za predmetno onečišćenje molio bih odgovor na postavljeno 
pitanje.  
 
ŽUPAN zahvaljuje na pitanju. Dakle kad govorimo o do sada utrošenim sredstvima to je 
razina od 1.100.000,00 eura. Jednako tako u startu želim doista zahvaliti svim službama 
koje su promptno reagirali i jednoj velikoj solidarnosti koju je Istra još jednom pokazala kad 
se tako jedna elementarna nezgoda dogodi kako svi zajedno žele pružiti pomoć. Mi 
pretpostavljamo, postoji prilično dobar broj indicija reći ću i dokaza da se zna tko je 
onečišćivač i s tim onečišćivačem su u fazi pregovori kako bi se potpisao navedeni 
sporazum i kako bi se ta sredstva uplatila u proračun Istarske županije. O tome sam 
razgovarao na višem nivou, sa Predsjednikom Vlade i resornim ministrom Butkovićem, koji 
jesu svjesni činjenice da je potrebno da onečistač podmiri te troškove i ja sam duboko 
uvjeren da će se u skorije vrijeme onaj dio troškova, 100 000 eura koliko je Istarska županija 
potrošila na čišćenje toga područja, refundirati u naš proračun i da ćemo s time ovu epizodu 
zatvoriti. Ali ono što je puno, puno bitnije, vidimo da se taj problem ponavlja. Zadnji put nije 
došlo do naše obale međutim vidimo da očito ta termocentrala Urinj ima određenih 
problema, jer su se slične aktivnosti događale i na području Primorsko-goranske županije. 
Moja odgovornost bi bila uputiti apel upravo prema odgovornima da se poduzmu potrebne 
mjere i aktivnosti kako se takve stvari ne bi ponavljale u budućnosti.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita ima li dodatnih pitanja, nema. Vijećnik Ivan 
Jakovčić, izvolite. 
 
IVAN JAKOVČIĆ, IDS, ističe da je poznato iz medija da građani Istarske županije dobivaju 
obavijesti, na neki način kažnjavanja za ne plaćanje cestarine u Italiji. Meni je došla obavijest 
da sam tri puta napravio taj prekršaj da nisam platio cestarinu. Ja pozivam Županiju, da 
pokuša ispitati takve slučajeve jer se očito radi o pokušaju nekih institucija koje se potpisuju 
kao „Odvjetniško podjetje“, neću sad čitati ta imena, Avoccata u Firenci, pa dopisi malo na 
hrvatskom, malo na slovenskom, da dođu do novaca. Obavijest o neispunjavanju obveze i 
upozorenje je došlo na ime Erste & Steierm. Leasing d.o.o. Poslovnice J Rovinj, Sveti Juraj 
49B. Dakle kao da u Svetom Jurju imamo poslovnicu Erste banke. Bilo bi dobro da vidimo 
tko to po Istri pokušava uzeti šolde, ja ću ovaj dopis ostaviti predsjednici Skupštine, Župane 
vi to možete napraviti ali mislim da bi bilo dobro da pokušamo vidjeti koliko takvih građana 
ima, jer ih sigurno ima. Ima ih možda i na tisuće. Molim da Županija pokuša djelovati i da 
pokušamo zaštiti građane. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te navodi da će se inicijativa uputiti Županu te će 
se ispitati mogućnosti. Župane, izvolite.  
 
ŽUPAN navodi da se ulaskom u EU nažalost, dešavaju i obrnuti procesi. Ja sam nedavno 
imao priliku primiti našeg generalnog konzula u Münchenu i predsjednika udruge ADAC-a, 
jedne značajne udruge koja okuplja 44 milijuna članova iz područja Njemačke, gdje se isto 
dešavaju slične situacije. Ne konkretno za naplatu cestarine već za ne plaćanje obveze 
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parkinga se nekakvi troškovi od euro, 2, 5 maksimalno 15 eura parking karte, penju na 500, 
600 pa i 700 eura, što radi jednu jako lošu sliku za naš turizam. Činjenica je da parking 
odnosno tvrtke koje naplaćuju parking, kad se radi o stranim državljanima, angažiraju 
najprije domaće odvjetničko društvo pa oni angažiraju odvjetničko društvo u zemlji iz koje 
turisti dolaze, da li je to Italija, Njemačka, Austrija i onda doista ti troškovi idu u nebo i to su 
onda vrlo, vrlo visoke kazne. Ovaj dio koji se odnosi na naplatu cestarine meni izgleda malo 
kao znanstvena fantastika, jer vi naprosto ne možete izaći sa autoceste ako niste platili 
cestarinu. Ne vjerujem da su ljudi išli automobilom i rušili rampe ali možemo se s time 
pozabaviti i vidjeti u čemu je tu problem i u principu koliko toga ima u području naše 
županije. Ono što mi je rekao gospodin iz ADAC-a je da u protekloj godini takvih primjera, 
konkretno u Njemačkoj, bilo oko 5000, znači ne mali broj. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje Županu te navodi da očekuje pisani odgovor. 
Dalje je na redu Ivan Iskra, izvolite.  
 
IVAN ISKRA, ORaH, upućujem pitanje Upravnom odjelu za poljoprivredu, šumarstvo, 
lovstvo, ribarstvo i vodno gospodarstvo a vezano za informaciju odnosno pojašnjenje u kojoj 
je fazi postupak izgradnje ribarske luke u Puli. Samo za informaciju, usvojen je novi Program 
za pomorstvo, ribarstvo i akvakulturu RH za razdoblje 2021-2027. godine u okviru kojeg će u 
rujnu izaći natječaj za dodjelu potpore u okviru mjera ribarskih luka. Predviđena su okvirna 
sredstva od 20 milijuna kuna, to vjerujem da će za ribare na području Umaga i Istre itekako 
dobro doći jer oni već dosta dugo čekaju pa molim čisto osnovnu informaciju vezano za to. 
 
Dr.sc. EZIO PINZAN ističe da je član Nacionalnog povjerenstva za provedbu programa 
pomorstva, ribarstva i akvakulture, a u prvom mandatu bio sam kao predstavnik udruge 
gradova a sada sam kao predstojnik zajednice županije RH tako da sam dobro upućen i s 
kolegama sudjelujem u kreiraju mjera koje će unaprijediti ovaj naš sektor. Što se tiče 
ribarske luke Zonka ona je u toj fazi da smo napravili studiju pred izvodivosti da je ona 
pokazala obuhvat lokacije da smo sada u pripremama izrade dijelova koji će sutra služiti za 
maritivnu studiju kao podlogu za projektiranje a sve to kako bi kroz ovo vrijeme dok čekamo 
izmjenu prostornog plana grada Pule i izmjene prostornog plana Istarske županije odradili 
neke pripremne studije. Naravno sa projektiranjem moći ćemo započeti kad se izmjeni 
prostorni plan i kada se on izmjeni onda će to područje postati luka otvorena za javni promet. 
U tom dijelu će biti ribarska luka, njome će moći upravljati Lučka uprava tako da onda daljnje 
aktivnosti oko samog ishodovanja građevinske dozvole i cijele provedbe projekta bit će na 
Lučkoj upravi a mogu reći da zajedno sa Ministarstvom poljoprivrede, Upravom za ribarstvo, 
dobro surađujemo i sredstva namijenjena za ovu luku, koja će biti strateška ribarska luka za 
sjeverni Jadran su praktički rezervirana i očekuje se građevinska dozvola kako bi se mogli 
javiti na natječaj kojeg ste malo prije spomenuli.       
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita ima li dodatnih pitanja, nema. Vijećnica 
Ivana Špadijer, izvolite. 
 
IVANA ŠPADIJER pitanje za pročelnicu Percan. Prošle godine je potpisan sporazum o 
sufinanciranju izgradnje nove osnovne škole u Novigradu. Između Istarske županije i grada 
Novigrada i Talijanske unije, pa mene zanima u kojoj je fazi taj projekt? 
 
ŽUPAN odgovara da je točno da je potpisan sporazum i da nam je želja izgraditi novu 
osnovnu školu. U međuvremenu, na zahtjev grada Novigrada išlo se u izmjenu lokacije što 
je zahtijevalo određeno vrijeme, međutim ono što je ključno da je sad u fazi okončanje izrade 
potrebne dokumentacije za raspisivanje javne nabave u cilju pronalaska najpovoljnijeg 
izvođača. Procijenjena vrijednost investicije je 2.600.00,00 eura gdje će grad nadodati i 
porez na dodanu vrijednost. Prema tome moglo se i malo ranije ali upravo na zahtjev grada 
Novigrada mislim da smo kao osnivači škole to trebali i uvažiti i prihvatiti, došlo je do manjih 
izmjena u lokaciji, to je sad napravljeno. Nabava će krenuti, nakon toga izvođač kreće s 
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radovima i ja se nadam za onu narednu školsku godinu 2024/2025. da će škola biti 
spremna.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita ima li dodatnih pitanja, nema. Vijećnik 
Miloš Bajić, izvolite. 
 
MILOŠ BAJIĆ  Imam 2 pitanja za Župana. Jedno se odnosi na ovu turističku sezonu. 
Čitajući medije ispada da ćemo biti bolji nego lani, koja ja bila rekordna godina, a s terena 
kruže informacije da je manje turista, pa ako imate vi nešto više informacija o tome. A drugo 
me zanima, jednim dijelom ste odgovorili na pitanje kolege, imali ste sastanak tokom ovog 
tjedna sa ministrom Butkovićem pa možemo znati još neke smjernice o čemu se govorilo na 
sastanku.  
 
ŽUPAN konstatira da i on obilazeći teren čuje različite komentare na tijek turističke sezone. 
Ono na što se možemo osloniti su statistike i službene brojke. Znate da u RH postoji sustav 
koji se zove E-visitor unutar kojeg se dakle zaprimaju sve prijave svih turista koji borave na 
nekom području. Kad govorimo dakle o Istarskoj županiji, 2023. godina kumulativ od 1.1. do 
30. lipnja kaže da imamo 8 posto više dolazaka i 7 posto više ostvarenih noćenja to je u 
usporedbi 2023. godina sa 2022. A posjetit ću da je 2022. godina bila rekordna za Istarsku 
županiju, jedina županija koja je 2022. godine nadmašila predkovidsku 2019. godinu koja je 
tada bila šampion i to za 3 posto. To govorimo za kumulativ 01.01 do 30.6. U lipnju mjesecu 
i ovih 11 dana mjeseca srpnja mi smo po tom sustavu nešto slično kao prošle godine 
međutim ono što je zamjetno, kad se ide pogledati struktura samog smještaja, značajnu 
porast imaju hoteli, porast bilježe i kampovi međutim mali odbačaj imaju unutar privatnog 
smještaja, kad kažem mali podbačaj tu je indeks 97 odnosno 3 posto manje nego isto 
razdoblje 2022. godine. Ono što definitivno kad govorimo o sezoni, se može čuti na terenu to 
je tematika cijena i to ne u tolikoj mjeri cijena smještaja, već cijena hrane u trgovinama. 
Vidimo da se vodi jedna agresivna kampanja preko društvenih mreža gdje se turiste 
odnosno naše poticajne goste upozorava na skupoću u Hrvatskoj. Ali kažem, nisu toliko 
kritične cijene smještaja koliko su baš cijene u supermarketima. Osnovne žive namirnice, 
ono što je svakome poprilično jednostavno usporediti sa cijenama kod sebe, kod kuće i 
mislim da je to problem. Možda to neće dati enorman efekt u ovoj godini ali će sigurno 
značiti nešto za godinu koja je pred nama 2024. a da ne govorimo na 2025. 
Što se tiče posjeta ministra Butkovića, da imali smo sastanak na kojem sam istaknuo 
nekoliko bitnih tema koje se tiču njegovog resora. Dvije teme su bile usmjerene na dovršetak 
sanacije i izgradnju lukobrana na području grada Pule. Znate da je to jedan od rijetkih 
projekata koja Austro-Ugarska nikada nije dovršila i da je doista neophodno učiniti. O tom 
projektu se razgovara duži niz godina. On je napravljen 2004. godine. Građevinska je izdana 
2008. godine i nebrojeno sam puta i tada kao gradonačelnik i kao saborski zastupnik na 
svaki godišnji državni proračun upućivao amandmane da se taj projekt uvrsti no tad 
Hrvatska nije imala mogućnosti koristiti ovako izdašno fondove Europske unije i tadašnji 
dakle ukupni nacionalni plisirani dio za sva lučka područja Republike Hrvatske bio je negdje 
u razini 10 milijuna eura. A ovaj projekt sam za sebe, košta otprilike 20 milijuna.  Prema 
tome, drago mi je što je ministar prepoznao potrebu za sanacijom pulskog lukobrana. 
Druga tema je bila dakle operativna obala na području našega zaljeva, jedna i druga 
situacija se odnose na županijsku lučku upravu Pula koja gospodari tim dijelom i još jedan 
lukobran, koji je po meni jako bitan za Istarsku županiju, to je lukobran na području grada 
Labina, konkretno lukobran u Rapcu.  
Druge dvije teme koje su bitne za naše dvije općine o čemu smo razgovarali, odnose se na 
područje općine Vrsar i Funtana. Kao što znate njima je po pitanju nautičke luke i jednoj i 
drugoj općini istekla koncesija i ovog trenutka je potrebno naći prijelazno rješenje kako bi 
netko skrbio o ovom području. Najlogičnije je da to bude Lučka uprava Poreč dok se ne 
raspiše sam natječaj i ne izabere novi koncesionar. Evo, to su bile teme naših razgovora.      
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita ima li dodatnih pitanja, nema. Vijećnica 
Marinella Bašić, izvolite. 
 
MARINELLA BAŠIĆ, IDS Imala bih 2 pitanja. Prvo pitanje Pročelnici Dr. Antić. U 
ovogodišnjem proračunu Istarske županije namijenjena su značajna sredstva za programe i 
aktivnosti iznad standarda županijske ustanove Istarski domovi zdravlja. Zamolila bih 
pročelnicu da nam navede kojim su to ugovori kojima se sufinanciraju aktivnosti iznad 
standarda Istarski domovi zdravlja? 
Drugo pitanje za pročelnicu Patriciju Percan, s obzirom na problematiku nedostatka 
zdravstvenog kadra zanima nas o upisima u srednju medicinsku školu u Puli, kolika je 
upisna kvota po pojedinom smjeru te koji je bio interes na ljetnom upisnom roku? 
 
DR. GORDANA ANTIĆ mogu reći da projekti u Istarskim domovima zdravlja traju već niz 
godina i nastavljaju se. Jedan od najstarijih je projekt palijativne skrbi u kućama, gdje je 
prošle godine bilo obuhvaćeno nešto više od 650 pacijenata sa preko 25.000 usluga, a ove 
godine do kraja 6. mjeseca smo imali već nekih 290 pacijenata, sa 13.000 usluga. Dobra 
vijest je da nam se timu u palijativni tim priključila dr. Julijana Franinović Marković na pola 
radnog vremena, tako da ćemo nadam se, malo ojačati strukturu jer je u doba korone to 
dosta zamrlo. Ostao nam je samo jedan liječnik a imamo 2 tima i to se sve financira a jedan 
dio imamo preko mreže HZZO-a. U sklopu toga imamo i posudionicu pomagala za 
palijativne pacijente u Pazinu, Labinu, Poreču i Puli i vjerojatno ćemo to trebati širiti jer 
posudionicu je koristilo prošle godine nekih tristotinjak ljudi a ove godine već preko 200. 
Zaključujemo da su potrebe velike, to je u tim trenuci pacijentima od velike pomoći. Osim 
palijativne skrbi, imamo projekt Istra bez karijesa, od 2017. ili 2018. godine. Prošle je godine 
njime obuhvaćeno 2000 djece u vrtićima diljem Istre. Ove je godine pregledano 1200 djece, 
što znači da će ove godine biti nešto više djece obuhvaćeno. Županijski projekt koji se isto 
financija iz operativnog plana aktivnosti je rano otkrivanje karcinoma dojke kojim od 2005. 
godine pratimo nacionalni projekt koji obuhvaća žena iznad 50 godina a ovaj je za žene od 
45 do 50-te godine. Prošle je godine pregledano negdje 500-tinjak žena a ove je godine 
poziv dobilo 608 žena a odazvalo se 312 te su pregledane. Tako da odaziv nam je još uvijek 
nekih 50-tak posto, tu još treba raditi na većem odazivu. Dobra vijest je da je konačno 
mobilni mamograf na domak dolasku, do kraja ovog mjeseca. Jučer smo dobili sliku, uređuje 
se vozilo, čekamo suglasnost Ministarstva  tako da do kraja ovog mjeseca će doći. A onda 
ćemo tijekom ljeta početi sa nekim aktivnostima lokalno u suradnji sa lokalnom zajednicom 
na osvještavanju onih koji će trebati koristiti pa onda na jesen krenuti s aktivnostima po 
gradovima kako bi sve žene imale dostupnu uslugu na mjestu gdje žive. Imamo i 
kardiovaskularne kronične ne zarazne bolesti, znači kardiovaskularne intervencije. Prošle 
godine bilo je obuhvaćeno 1500 ljudi, ove godine do sada 900 to su pacijenti koji su nakon 
preboljenog infarkta ili nekih drugih srčanih bolesti obuhvaćeni kako nutricionistički tako 
nordijskim hodanjem i slično.  
 
POMOĆNICA PROČELNICE, Doriana Šumberac Jelić odgovara da vezano za planiranje 
strukture upisa u 1. razred srednje škole za Medicinsku školu u Puli predloženo je formiranje 
četiri razredna odjela po 28 učenika. 28 učenika je ujedno i maksimalan broj učenika koji 
može biti po državnom pedagoškom standardu u razredu. U tijeku tog postupka Ministarstvo 
je prihvatilo prijedlog osnivača i škole i izdalo je rješenje o uvođenju novog programa, 
zdravstveno-laboratorijskog tehničara. Tako da je umjesto dentalnog tehničara, kojeg smo 
morali prijaviti Nacionalnom reklamacijskom sustavu, umjesto programa koji se očekivao, 
prijavilo dentalnog tehničara jer smo očekivali rješenje o novom programu kojeg smo u 
međuvremenu i dobili. Učenicima je bilo ponuđeno četiri razredna odjela sa tri programa i 
rezultati prijava u sustav je bilo za fizioterapeuta 269 prijava. 3 učenika s teškoćama su 
ostvarili prednost upisa a s obzirom na teškoće broj učenika može biti maksimalno 20. Za 
medicinske sestre, 2 razredna odjela je predviđeno, prijava je bilo 201 učenik, i formiralo se 
2 razreda do 28 učenika. Za novi smjer, zdravstveno-laboratorijskog tehničara ukupno je 
zaprimljeno 205 prijava, 2 učenika s teškoćama u razvoju ostvarili su pravo prethodnog 
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upisa te se sukladno tome broj djece u jednom razredu smanjuje na 23 učenika. U 
medicinskoj školi neće bit mjesta za upise na jesenskom roku.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita ima li dodatnih pitanja, nema. Vijećnik Davor 
Komar, izvolite. 
 
DAVOR KOMAR, IDS postavlja pitanje Županu. Prošli ste petak obišli gradilište budućeg 
Centra za kompetencije i cjeloživotno razvijanje inovativnih znanja i vještina u sektoru 
ugostiteljstva i turizma Pula, zanima me kako napreduju radovi i kada se očekuje dovršetak 
projekta odnosno početak praktične nastave u Centru? 
 
ŽUPAN zahvaljuje na pitanju. Prije nego odgovorim na pitanje, dozvolite mi da čestitam svim 
maturantima i maturanticama koji su završili svoje srednjoškolsko obrazovanje da im svi 
skupa poželimo puno uspjeha u daljnjem radu, onima koji će svoje akademsko obrazovanje 
nastaviti i onima koji će se uputiti na tržište rada.  
Svi skupa znamo kada se radi o građevini, da li gradimo privatno nešto ili javni sektor nešto 
gradi ima velikih poteškoća i zastoja i često je teško povezati sve različite struke koje su 
potrebne u procesu izgradnje no, na sreću kad govorimo o Centru za kompetencije Klik pri 
našoj Srednjoj školi za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu radovi napreduju sukladno planiranoj 
dinamici. Trenutno smo s građevinskim radovima na pola puta, 50 posto je već izgrađeno. 
To doista izgleda jako lijepo i suvremeno i mislim da će i naši učenici a i svi drugi korisnici 
cjeloživotnog obrazovanja imati jedno lijepo mjesto gdje će moći steći znanja, kompetencije, 
kao da se nalaze u jednom hotelu ili restoranu ili nekom sličnom objektu. to je zamišljeno 
kako bi upravo učenici kroz praktičan rad sva teoretska znanja mogla apsolutno primijeniti 
na licu mjesta i kad završe svoje obrazovanje da doista imaju kompetencije i znanja gdje će 
ih sigurno netko morati jedno vrijeme malo mentorirati ali će to biti puno veći iskorak nego 
što je to danas. Ukoliko bude sve uredu, građevinski radovi bi trebali biti gotovi do jeseni. 
nadam se da neće biti problema oko nabave i ugradnje same opreme koja čini značajan dio 
tog projekta ali vraćam se na početak osim same zgrade i opreme, vrlo je bitan ovaj dodatni 
program koji se financira putem Europskog socijalnog fonda koji uključuje dakle brojne 
institucije javnoga sektora ali jednako tako i brojne hotelijere na području Istarske županije 
koji su spremni da na tom jednom javnom i privatnom partnerstvu sudjeluju i pripomognu 
realizaciji svih onih programa koji će taj sektor sutra voditi, ne samo učenicima nego i svim 
onima koji se žele usavršavati tijekom čitavoga života. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita ima li dodatnih pitanja, nema. Zaključujem 
vijećnički sat. 
 

Ad. 3. a. 
Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2023. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE Navodi da prije nego što Pročelnica Barbara Škreblin-
Borovčak iznese svoje kratko pojašnjenje, obavještava da je dana 12.07.2023. godine od 
Kluba Možemo! i Zelena alternativa - ORAH dobila amandman koji se odnosi na unapređenje 
mentalnog zdravlja mladih a kojim se traži dodatnih 45 tisuća eura. Daje riječ pročelnici. 
 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK Izmjene i dopune Proračuna se predlažu u 
iznosu od 267 860.00,00 eura čime se Proračun povećava za 23 860.000,00 eura. Od tog 
povećanja proračunskim korisnicima se povećavaju financijski planovi za 18 milijuna eura a 
programi Istarske županije za 5,8 milijuna eura. Osnovne značajke ovog rebalansa jesu 
uvrštavanje viškova i manjkova ostvarenih u 2022. godini, usklađenje programa i aktivnosti 
sa procjenom ostvarenja prihoda po namjeni, kako kod proračunskih korisnika tako i u 
programima IŽ. Povećanje troškova u rebalansu su direktna posljedica trenutne 
gospodarske situacije, što znači da nam je inflacija povećala cijene svih vrsta troškova. Što 
to točno znači, dakle mi smo u proračunu za režijske troškove morali povećavati sredstva 
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kako kod proračunskih korisnika tako i za potrebe Istarske županije. Povećavali smo 
sredstva posebice za prehrambene proizvode kod ustanova koje u sklopu svoje djelatnosti 
nude prehranu, a to su osnovne škole, domovi za starije osobe i Opća bolnica Pula. 
Povećanje cijena utjecalo je i na građevinske investicije i time nam se značajno povećavaju i 
vrijednosti investicija u rebalansu. Povećanje se osigurava i za plaće iz razloga što se 
usklađuju sa odredbama iz Kolektivnog ugovora. Sa strane prihoda kod proračunskih 
korisnika se povećavaju sve vrste prihoda posebice prihodi od HZZO-a. U prihodima IŽ 
pretežno se povećavaju pomoći za namjenske programe, programe od europskih projekata i 
povećavamo porez na dohodak za 1,1 milijun eura odnosno do razine ostvarene prethodne 
godine. Povećava se zaduživanje kod Specijalne bolnice Rovinj na 4,3 milijuna eura iz 
razloga što će se izvoditi 2 investicije. Jednom će se urediti zgrada Dječjeg odjela, to je 
investicija s kojom se već dosta upoznati znate i da se dijelom sufinancira iz sredstava 
gradova i općina a drugim dijelom u iznosu od milijun eura kredit će se koristiti za projekt 
energija mora, za grijanje i nabavljati će se toplinske pumpe. Što se tiče projekata i rashoda i 
investicije koje se osiguravaju u rebalansu najznačajnije su: kapitalna ulaganja u izgradnju 
doma A. Štiglić Pula koje se sastoji od dvije povezane investicije a to je sanacija i 
rekonstrukcija depandansa i nakon toga ide izgradnja nebodera doma Štiglić u Krležinoj 
ulici. Imamo u Domu Raša ugradnju lifta, zatim u Rovinju dvije investicije koje sam Vam sad 
navela, zatim se osiguravaju sredstva za projektnu dokumentacija za 7 objekta hitne 
medicinske pomoći, osiguravamo sredstva za projektnu dokumentaciju za obnovu bivše 
zgrade kirurgije za Istarsko veleučilište koji će kasnije kandidirati na europske projekte. 
Osiguravamo sredstva za saniranje onečišćenja obale u Ližnjanu i osiguravamo sredstva za 
provedbu europskih projekata. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te moli Župana da se očituje o amandmanu. 
 
ŽUPAN prihvaća amandman.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te navodi da ovime amandman postaje sastavni 
dio Proračuna. Poziva predlagatelja da ga kratko obrazlože. 
 
SLAVEN BOLJUN izražava zadovoljstvo što je amandman prepoznat i da je prihvaćen od 
strane Župana. Mi smo tražili da se 45 tisuća eura prebaci u Upravni odjel za obrazovanje, 
sport i tehnički kulturu u program zaštite mentalnog zdravlje djece i adolescenata te školskih 
djelatnika tako da bi ovih 5 dodatnih psihologa mogli zaposliti već na jesen. Imamo podatke 
gdje koliko nedostaje i moglo bi se povezati po nekim školama koje su manje. Mi smo došli 
do te brojke od 5 psihologa i tu bi zapravo zadovoljili jedan suvremeni pedagoški standard 
jer znamo da je i nakon pandemije sve veći porast problema mentalnog zdravlja, imamo 
neke znakove za uzbunu. Jedna anketa u osnovnim školama grada Pule pokazala da 91 
posto učitelja kao najveći problem ističe učenike s problemima mentalnog zdravlja. U 
Hrvatskoj, prema dostupnim podacima, učestalo mentalnih poremećaja u dobnim skupinama 
od 10 do 19 godina je oko 50 tisuća djece. Smatramo da postoji potreba i da su psiholozi ti 
koji mogu pružiti pravu zaštitu i skrbiti o mentalnom zdravlju djece. Pravo na nesmetani 
razvoj u skladu s potrebama djeteta od jednake je važnosti kao i njegovo pravo na 
obrazovanje i na našoj je odgovornosti da pravovremenom reakcijom učinimo sve kako bi 
djeci omogućili pravo na svaku potporu pri školovanju. Psiholozi bi pratili cijeli taj tijek. Ovaj 
amandman je u skladu s operativnim planom aktivnosti plana za zdravlje i socijalno 
blagostanje.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu o Prijedlogu Izmjena i dopuna proračuna IŽ 
za 2023. godinu zajedno sa amandmanom koji postaje sastavni dio Proračuna. Otvaram 
raspravu po klubovima, izvolite vijećniče Robert Velenik.  
 
Mr.sc. ROBERT VELENIK, IDS u ime Kluba vijećnika IDS-ISU i Zeleni moram naglasiti da 
ćemo mi rebalans prihvatiti, međutim javili smo se za riječ zbog toga jer se druga situacija 
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sad pojavila i to želim naglasiti. Dakle inicijativa Koalicije Možemo! je hvalevrijedna, za svaku 
pohvalu i naravno mi ćemo ju podržati. Međutim red je i po Poslovniku, barem bi tako trebalo 
biti, da amandmane dobijemo na vrijeme da se uspijemo mi,  među nama, kao većina u 
Skupštini, očitovati a ne da amandman dođe na stol na prijedlog jučer za danas. Dakle mi ga 
ni pismeno nismo dobili, čuli smo ono što ste danas izložili, ponavljam, inicijativa je 
hvalevrijedna. Pozivam sve druge vijećnike koji isto tako u buduće budu imali amandmane 
da budu korektni i pošalju na vrijeme, da uspijemo i mi kao parlamentarna većina o njima 
raspraviti. Uvijek smo dobre prijedloge prihvaćali, nismo ih odbijali i tako će biti u buduće, 
molim Vas samo da radi našim vijećnika materijale dobijemo na vrijeme.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku i navodi da po Poslovniku do kraja 
rasprave vijećnici imaju pravo uputiti pismeni prijedlog amandmana. Dakle ukoliko postoji 
drugačiji zaključak, kao što je postojao prilikom donošenja godišnjeg proračuna za slijedeću 
godinu u 11. mjesecu ove godine onda je to druga situacija. Skupština je bila donijela 
zaključak do kojeg datuma se upućuju amandmani. U Poslovniku jasno stoji da do kraja 
rasprave vijećnici mogu podnijeti pisani amandman. 
 
SLAVEN BOLJUN, Možemo!, pojašnjava da su još na prošloj sjednici najavili da će 
podnijeti amandman i sad smo ga podnijeli i to za manje psihologa nego smo prvotno mislili. 
Postupili smo sukladno Poslovniku i Statutu. Slažem se da se moglo i ranije poslati. 
 
VILI BASSANESE, SDP, obraća se pročelnici, radi pojašnjenja malo ću govoriti u kunama, 
malo u eurima. Prošli put smo rekli da je prenesen višak iz prethodnog razdoblja bio 190 
milijuna kuna što bi bilo 24 milijuna eura od čega su proračunski korisnici bili 96 a sam 
proračun IŽ 94 pa vidimo da je raspon bio od prilike 12,5 i 12. Dok sad vidimo da je 
raspoređeno na 18 i 5,8 pa vidimo da bi proračunskim korisnicima išlo više. Na taj način me 
zanima i tu moramo biti jasni jer imamo dvije oprečne inicijative. Jedna je išla kroz vijećničko 
pitanje i inicijativu i moramo biti jasni da je u zdravstvu kronični nedostatak novaca. Pa bi 
mene zanimalo, koliko je iz tog prenesenog viška išlo u zdravstvo, naravno radi 
policentričnog zdravstvenog razvoja Istarske županije i zaštite svih njenih stanovnika i 
naravno socijalne skrbi te koliko je ove godine preneseno s tog viška išlo za zdravstvo prvo 
na redovni rad i drugo za razvoj i izgradnju. Kao što smo vidjeli po prijašnjem prijedlogu, s 
kojim se osobno slažem, od strane ISU-IDS-a, o zaštiti osjetljivih skupina ljudi, znate da od 
zaštite nema ništa ukoliko nema novaca. Mi moramo planirati u proračunu sredstva jer inače 
možemo samo pričati prazne priče. Intencija je da se stvori zaštita, a bez novaca nema 
stvaranja sustava. A ako nismo to planirali onda badava i pričamo jer s jedne strane vidim da 
smo tu manje zaštićeni a s druge strane govorimo o iznad standardu o Istarskim domovima 
zdravlja. Isto tako palijativna skrb je vječno u nesrazmjeru, tu smo ispod standarda a ovdje 
iznad standarda. Zdravstvo je pitanje svih nas i tu nema političkih razlika, barem ne bi trebao 
biti. Prema tome, stvarno me zanima, ja sad nisam mogao shvatiti, možda zbog 
pomanjkanja znanja ili informacija, koliko je od tog viška prenesenog a ne raspoređenog išlo 
u zdravstveni sustav Istarskih domova zdravlja odnosno gdje je županija osnivač i isto tako u 
sustav socijalne skrbi upravo sa ciljem stvaranja minimalnih sigurnosnih uvjeta gdje bi 
trebalo uvesti neke standarde a nakon toga te vrijednosti i te standarde možemo nazvati ili 
standardom ili nad standardom, nije bitno. Bitno je da postoji i da imamo iste uvjete, veliki su 
problem Istarski domovi zdravlja i naš kadar, kako opremljenost samog sustava tako i 
problem ljudstva. Drugo, Županijska uprava za ceste, svima trebaju ceste, financiranje 
države je sve manje. Za redovan rad održavanja županijskih prometnica bi trebalo doći do 
reorganizacije tih prometnica i prepustiti ih općinama i gradovima ili državi i na taj način 
oslobodit ŽUC odnosno dati mu perspektivu. Prihodima koje ima, praktički slijedećih trideset 
godina ne vidimo perspektivu. Ili moramo naći drugi sustav a to je iz proračuna financirati 
županijske ceste što praktički solidarno čine svi gradovi sa zapadne obale Istre, to su 
najveća tri grada, Rovinj, Poreč i Umag. Većinu svojih županijskih cesta, financira 
samostalno da bi se solidarno financiralo u ostalim krajevima IŽ a mislim da tome mora doći 
kraj. Moramo imati razrađen sustav a ne ovisiti o nekim pojedinačnim rješenjima. Ako mi 
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možete odgovoriti na ta dva pitanja. Koliko je i šta išlo u te dvije, po meni bitne i temeljne 
stvari. 
 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK odgovara da što to se tiče pitanja vijećnika 
Bassanesea, prvo vezano za zdravstvo točnim podatcima ne raspolažem trenutno te ćemo 
Vam iste dostaviti naknadno. Kod ŽUC-a nismo radili financijske promjene odnosno nije se 
dodatno izdvajalo financijskih sredstava iz proračuna IŽ. Moram primijetiti da vaš prijedlog 
ide više na promjenu financiranja ŽUC-a a ne prema Istarskoj županiji. Znači ne koliko bi 
Istarska županija trebala financirati ŽUC nego kako bi se ŽUC trebao financirati.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje Izmjene i dopune proračuna sa prihvaćenim 
amandmanom na glasanje. Sa 29 glasova ZA i 4 glasa PROTIV, Skupština donosi 
 

IZMJENE I DOPUNE 
PRORAČUNA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

 
 

Ad. 3. b 
Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna 

Istarske županije za 2023. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva pročelnicu da kratko obrazloži točku.  
 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK navodi da se u Odluci o izvršavanju proračuna 
mijenja članak 31. kojim se definira visina zaduživanja bolnice Rovinj i taj iznos se sada 
procjenjuje na 4,3 milijuna eura za kapitalni projekt obnove zgrade dječjeg odjela i za projekt 
sustavnog grijanja toplinskih putem energije iz mora. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština sa 29 glasova ZA i 3 glasa PROTIV, donosi 
 

ODLUKU 
o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna 

Istarske županije za 2023. godinu 
 
 
 

Ad- 4. 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu 
 
 
DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprava za ceste, pozdravlja prisutne i obrazlaže 
predmetnu točku. Ovim Prvim izmjenama i dopunama Financijskog plana za 2023. godinu., 
planiraju se prihodi i primici u iznosu od 12.673.010,00 eura ili povećanje od 16,53% u odnosu 
na prvotni Plan za 2023. godinu. Pomoći od subjekata opće države gdje spadaju gradovi, 
općine i Istarska županija planiraju se u iznosu od 622.050,00 eura ili povećanje od 167,66% 
u odnosu na Plan za 2023. godinu. Što se tiče prihoda od imovine, tu ulazi godišnja naknada 
za uporabu javnih cesta plaćanjem prilikom registracije motornih i priključnih vozila, planira se 
povećanje od 0,42% ili u ukupnom iznosu od 10.682.700,00 eura. Također ističe se preneseni 
višak iz 2022. godine u iznosu od 1.363.560,00 eura.  
Nadalje, sa rashodovne strane se planira Program sufinanciranja u iznosu od 100.000,00 eura 
ili povećanje od 900% što je značajno povećanje i to je konkretno projekt u gradu Buje – Buie 
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u kojem ŽUC sudjeluje sa sufinanciranjem. Realizacija je bila planirana krajem 2022. godine 
ali se je prenijela u ovu godinu i zbog toga je slijedilo ovo povećanje na rashodovnoj strani. 
Ističe Program održavanja i upravljanja koji je planiran u iznosu od 10.219.000,00 eura 
odnosno to predstavlja povećanje od 16,97% u odnosu na prvotni Plan. On se sastoji od dvije 
stavke, a to je redovito održavanje koje je planirano zadržati na redovnoj razini a izvanrednim 
održavanjem je planirano 3.489.900,00 eura ili povećanje od 73,88%. Povećanje prihoda je 
usmjereno u izvanredno održavanje. 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
 

  ZAKLJUČAK 
davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna Financijskog plana  

Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu 
 
 

Ad- 5. 
Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2022. godinu 

 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako je 
rezultat za 2022. godinu iznosio 12.804.125,43 eura koji je iskazan u godišnjem izvještaju u 
kunama. Ovom odlukom se utvrđuju pojedinačni viškovi i manjkovi prema izvorima 
financiranja te namjenama koje se raspoređuju prema programima, aktivnostima i projektima. 
Navodi kako je na isti način predloženo u odluci i u Izmjenama i dopunama proračuna Istarske 
županije. Višak i manjak se uvrštava u Proračun. Manjkovi iznose sveukupno 3.000.000,00 
eura a višak je 15.800.000,00 eura. Detaljno je sve obrazloženo u Odluci.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
 
Skupština sa 22 glasova ZA, 3 glasa PROTIV i 3 SUZDRŽANA, donosi 
 
 

ODLUKU 
o raspodjeli rezultata za 2022. godinu. 

 
 

Ad- 6. 
Prijedlog Odluke o naknadama članovima Skupštine Istarske županije 

 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine, obrazlaže predmetnu točku. Navodi 
da su sve naknade koje su bile propisane dosadašnjom odlukom ostale u istoj visini ali se 
iskazuju u valuti Euro. Ono što je novina i o čemu ste obaviješteni dodatno je način pravdanja 
troškova vezano za parkinga iza Spomen Doma u Pazinu, isti se plaćao ali se nije vršila 
rezervacija, te će se ubuduće prema donesenoj odluci plaćati paušalna naknada tog troška. 
Ističe da se trošak odnosi i za sjednice Kluba vijećnika, ali molim da predsjednik Kluba 
vijećnika obavijesti o terminu održavanja sjednice kako bi se mogao obračunati trošak za 
parking. 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

   ODLUKU 
o naknadama članovima Skupštine Istarske županije 

 
 

Ad- 7. 
Prijedlog  Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije-Regione Istriana za 

2024. godinu 
 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost, obrazlaže 
predmetnu točku. Navodi kako je ovaj prijedlog javnih potreba u kulturi opći dokument koji 
nabraja djelatnosti i prioritete koji će se financirati u 2024. godini. Temeljem ovog dokumenta 
objavljuje se, tijekom rujna, Javni poziv za dodjelu financijskih sredstava te će na temelju 
prijedloga kulturnih vijeća, župan Istarske županije donijeti Odluku o dodjeli financijskih 
sredstava. Ističe kako je novost od prošle godine točka broj 9. gdje se posebno dodjeljuju 
projekti i programi koji potiču inkluziju osoba s invaliditetom. To će se u pravilnicima pretvoriti 
u bodove i vjeruje da će se na taj način osobama s invaliditetom pomoći u sudjelovanju na 
kulturnim događanjima. 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

PROGRAM 
 javnih potreba u kulturi Istarske županije-Regione Istriana za 2024. godinu. 

 
Ad- 8. 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Krasna zemljo - Meraviglioso paese“ za 2022. 
godinu 

 
VLADIMIR TORBICA, navodi da se temeljem Odluke Skupštine IŽ po prvi put dodjeljuje 
nagrada „Krasna zemljo-Meravigliso paese“ za 2022. godinu. Provedena je procedura, 
objavljen je Javni poziv, kulturno vijeće je na temelju prispjela tri kandidata glasalo tajnim 
putem i na temelju toga što je najviše bodova dobila gospođa Lidija Percan predlaže se da se 
izabranoj po prvi put dodjeli nagrada „Krasna zemljo-Meravigliso paese“ za iznimni kulturni 
doprinos. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o dodjeli nagrade „Krasna zemljo - Meraviglioso paese“ za 2022. godinu. 
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Ad- 9. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 

Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2022. godinu 
 
GORDANA ANTIĆ dr. med, prezentira predmetnu točku. Navodi kako su u ovoj točci 
Dnevnog reda iznosi iskazani u kunama i radi se o iznosu od 988.000.000,00 kn koje su 
potrošene u svrhu zdravstvene zaštite i planova prioriteta. Prvi dio se sastoji od onoga što je 
zakonska obveza a to je zdravstvena zaštita, gdje se radi o popunjavanju mreže, organizaciji 
posebnog dežurstva, mrtvozorničke službe, zdravstvenoj zaštiti turista. Zatim palijativna skrb 
pri Istarskim domovima zdravlja, timovi hitne, saniteta, prevencije kardiovaskularnih bolesti te 
onkološka terapija u ispostavi Umag, koja je prošle godine obradila 18 pacijenata a dosad je 
bilo 9 pacijenata koji su zbrinuti te na taj način ne moraju putovati u Pulu. Za održavanje 
zdravstvene zaštite u zgradama odnosno održavanje infrastrukture utrošeno je 
928.000.000,00 kn. U sklopu socijalnog plana, u koji spadaju djeca s poteškoćama u razvoju, 
osobe starije životne dobi, beskućnici, žrtve obiteljskog nasilja. Također, programi dodatne 
zdravstvene zaštite u domovima za starije koje svakako trebamo dodatno pojačati, trenutno 
se rade istraživanja o specijalističkoj zdravstvenoj zaštiti osoba koji su smješteni u domovima. 
Cilj je da se u samom domu može napraviti sve pretrage i kontrole kako bi se korisnicima 
domova učinila usluga dostupnijom. Putovanjem u bolnicu oni izgube cijeli dan te vrlo često 
ne jedu redovno, ne dobiju redovno svoju kroničnu terapiju, a dodatno ćemo i rasteretiti 
zdravstveni sustav, konkretno sanitetski prijevoz i bolnicu. Za te usluge utrošeno je ukupno 
nešto više od 6.000.000,00 kn gdje spadaju i novčane naknade. Ostali prioriteti su također 
ljudski resursi, ljudski potencijali, mentalno zdravlje i smještaj dugotrajne skrbi. Što se tiče 
ljudskih resursa u prošloj godini od stambenog zbrinjavanja sredstava od Istarske županije 
uplaćuje se stanarina za 36 korisnika iz Opće bolnice Pula, te 5 korisnika iz Nastavnog zavoda 
za hitnu medicinu Istarske županije. Istarske domove zdravlja sufinancira grad Pula, Zavod 
za hitnu i gradovi u velikom broju. Osim toga sufinanciraju se stipendije te školovanje 
prvostupnika sestrinstva odnosno primalja. Što se tiče mentalnog zdravlja djece adolescenata 
ali i zdravstvenih djelatnika, Nastavni zavod za javno zdravstvo je tu vodeća ustanova koja 
vodi brigu o tome. Međutim povećane su potrebe, već za ovu godinu, te u sklopu ovog 
rebalansa, osigurana su sredstva za Nastavni zavod za javno zdravstvo kod zapošljavanja 
dva psihologa ali se na natječaj javio samo jedan. Do kraja godine se planiraju povećane 
aktivnosti s mladima adolescentima ali su također uočene poteškoće kod zdravstvenih 
djelatnika, takozvani burnout sindrom i opterećenost. Pri Povjerenstvu za zaštitu prava 
pacijenata, 99 % pritužbi se odnosi na komunikaciju s pacijentima. Želja nam je da se u idućoj 
osigura više sredstava i da organiziramo drugačije ovaj pristup svim zaposlenima u sustavu. 
Nastavni zavod za hitnu medicinu prošle godine obuhvatio je zdravi grad Poreč sa jednom 
aktivnošću koji je plaćen iz sredstava Istarske županije. Uklopljeno je mentalno zdravlje, 
odnosno način komunikacije za sve voditelje, zatim za one koji sjede na telefonu 194 i 
osigurana je psihosocijalna podrška što se pokazalo vrlo dobrim. Trenutno već 15 djelatnika 
od 300 odlaze na individualne terapije. Osobe se same javljaju i u individualnom su tretmanu. 
Nastavljaju se i dalje komunikacijske radionice koje se sastoje od pet seansi. Što se tiče mreže 
pružatelja socijalne usluge, tu je dobiveno u odjelu jako puno novih zadataka. Novim je 
Zakonom o socijalnoj skrbi došlo do obveze licenciranja te jednom godišnje relicenciranje. 
Međutim sa brojem ljudi koji je trenutno na raspolaganju nemoguće je to odraditi. Proizlazi da 
bi četiri službenika trebali kontinuirano samo to raditi te uz njih još i vanjski suradnici. No to je 
još jedan dodatni značajni trošak. Kada se napravi izvid bilo koje ustanove, ako nešto nije u 
redu, a najčešće nije sukladno standardima, mora se ponovo ići u pisanje zapisnika. S obzirom 
na sve navedeno to dosta dugo traje. Za svrhu županijskih prioriteta potrošeno je više od 
52.000.000,00 kn i to je ono što smo u prošloj godini imali. Ova godina je još teža, traži se više 
sredstava, ovim rebalansom je nešto već prebačeno međutim za iduću će biti još i teže 
organizirati se.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima. Vijećnik Slaven Boljun, 
izvolite. 
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SLAVEN BOLJUN, Možemo! Zahvaljuje na iznesenom izvještaju i ističe da je svima vidljivo 
da se nagomilavaju problemi u zdravstvenom sustavu i postoji kadrovska kriza. U obalnim 
krajevima medicinsko osoblje radi, odnosno imaju još veći pritisak zbog sezone nego oni u 
kontinentalnim krajevima koji mogu malo odmoriti po ljeti. Traži pojašnjenje oko toga. 
Osnovane su tri turističke ambulante koje rade samo vikendom a zapravo gosti odnosno turisti 
su cijelo vrijeme ovdje. Zanima ga kako to utječe na rad medicinskog osoblja. Također već 
smo imali ovdje pitanje, prije četiri mjeseca, vezano za radiologiju u Poreču, da li ima pomaka 
i je li se otvorila radiologija u Poreču? Isto tako nas zanima kakvo je stanje na pulskoj 
pedijatriji? Ističe što se tiče predstavljenih mjera da se vidi koliko je važno imati nekretnine u 
javnom vlasništvu što je bila raširena politika ovdje u Istri, zapravo koliko to sada znači kada 
postoje nekretnine gdje se onda može zbrinjavati stambeni fond za deficitarna zanimanja. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, ističe kako je tema važna za ovo što je vijećnik pitao ali se 
odnosi na aktualnu situaciju, a ovo je izvješće za 2022. godinu. 
 
VILI BASSANESE, SDP, traži jedno pojašnjenje o van bolničkom liječenju, odnosno o 
liječenju ovisnostima, drogama i drugim vrstama ovisnostima. Vidljivo je da županijski program 
za suzbijanje ovisnosti droga ima aktivnost nula odnosno potrošenih nula novaca. Jedino je u 
Poreču potrošeno 26.000,00 kn. Ne vide se inkluzije za sjeverozapadni dio Istre koji obuhvaća 
tri općine i tri grada koji su zajedno izgradili prostor u Bujama, gdje je grad Umag sa 60% to 
sufinancirao. Radi se o našim sugrađanima koji navrše 18 godina, koji su praktički prepušteni 
sami sebi odnosno nisu u dijelu sustava.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara pojedinačnu raspravu. 
 
IRENA PERUŠKO, IDS, navodi da iako je tema Izvješće o provedbi Operativnog plana za 
2022. godinu, potaknula ju je točka psihosocijalne podrške vezana za Poreč zdravi grad. Na 
nekoj od prošlih sjednica, bilo je Izvješće rada Policijske uprave istarske te je bilo govora o 
tome da ne samo zdravstveni radnici, nego svi radnici koji rade i u policijskoj upravi imaju 
izuzetno težak, zahtjevan posao. Njihova turistička sezona također zahtjeva rad od 24 sata, 
oni prisustvuju svim intervencijama i onima od hitne pomoći i od vatrogasaca. 
Predlaže da se obuhvati sva psihosocijalna podrška ili da se u sustavu Policijske uprave, 
financira jedan psiholog, kojeg oni imaju negdje sistematizirano, međutim Ministarstvo 
unutarnjih poslova je zbog racionalizacije troškova to radno mjesto eliminiralo. Ističe kako bi 
voljela da se u jednoj od narednih sjednica, da li u sljedećem rebalansu ili u Operativnom 
planu aktivnosti za 2023. godinu predvidi financijska sredstava za ovaj problem, odnosno da 
se pokuša obuhvatiti i sustav policijske uprave. 
 
GORDANA ANTIĆ dr. med, odgovora na postavljena pitanja. Što se tiče turističkih ambulanti, 
točno je da radnika na tržištu nema, ni liječnika ni medicinskih sestara. Analize se rade, u 06. 
mjesecu ove godine je 459 turista pregledano u ambulantama liječnika obiteljske medicine. 
Uglavnom su to liječnici koji su u ingerenciji Istarskih domova zdravlja, dok liječnici koji su 
zakupci manjim dijelom prihvaćaju sudjelovati u tom projektu. Pacijenti su svi zbrinuti i dijelom 
su ili većim dijelom su zbrinuti u ambulantama hitne medicinske službe koja to primarno ne 
radi ali se i povećavanjem broja kadra osigurava zdravstvena zaštita. U prvih 10 dana mjeseca 
srpnja pregledano je 650 turista, od toga je većina pregledana vikendom u tim turističkim 
ambulantama. Veći pritisak se vidi u Poreču i u Puli. Što se tiče ostalih gradova, liječnici 
pogledaju pod dva ili tri turista dnevno u toku svog rada, tako da se rad odvija nesmetano. 
Navodi kako bi svi bili sretni da se moglo otvoriti turistička ambulanta svugdje međutim ljudi 
na tržištu rada nema, a oni koji bi mogli raditi nisu htjeli ni za tarifu 150 % od one koja je 
redovna tarifa za liječnike. Dobra je vijest da je grad Novigrad zajedno sa turističkom 
zajednicom grada Novigrada, dodatno platio jedan tim hitne medicinske pomoći koji ujedno 
služe kao turistička ambulanta te su od 3. srpnja pregledali 185 osoba. Uz to obavili su 17 
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intervencija, te jednu uspješnu reanimaciju na području Poreča jer su tada oba tima iz Poreča 
bila na intervenciji. To se pokazalo dobrim međutim isto je osigurano dodatnim sredstvima. 
Opća bolnica Pula dobila je od Upravnog odjela za zdravstvo i socijalni rad naputak da otvori 
još jednu dodatnu turističku ambulantu, gdje bi se sve turiste odnosno one koji nisu hitni, mogli 
pregledati. To je financirano iz sredstava Istarske županije. Osigurana su dodatna sredstva 
za Istarske domove zdravlja, Opću bolnicu Pula, Nastavni zavod za hitnu medicinu kako bi oni 
mogli platiti radnike za to povećano opterećenje. Uz to, stigla su i sredstva iz Ministarstva 
turizma koja su uplaćena u istom iznosu kao svih prethodnih godina, koja su vrlo nedostatna 
odnosno 62.000,00 eura. Na ulazima se nalaze studenti koji usmjeravaju turiste u koju 
ambulantu treba otići, da se ne stvara gužva i da sve ide nekim nesmetanim tokom.  
Što se tiče rendgena u Poreču, desio se još jedan dodatni problem, radiolog, koji je imao niti 
60 godina, iznenada je preminuo. Nedostaju nam dva radiologa, vršimo pregovore za jedan 
sporazum koji bi se sklopio sa Primorsko-goranskom županijom. Došla bi jedna doktorica 
preko ljeta, na sedam dana, raditi ultrazvuk u radiološku ambulantu Poreč. Uz to, danas se 
potpisuje javna nabava za uređaj za radiološku ambulantu Poreč. Vodi se intenzivna potraga 
za kadrom ali jedino sporazumima možemo pridobiti ljude koji bi onda dolazili na jedan dan ili 
nekoliko dana te bi odradili dio pregleda. Ističe kako za sve sredstava ima, ali nema ljudi u 
tom dijelu. Ista stvar je s medicinom rada u Umagu, pokušava se zamoliti liječnike koji rade, 
da u dodatnom radu odrade i posao za Poreč, te da se odradi tako i obrnuto. Međutim, 
nailazimo na otpor, jer ljudi jednostavno ne žele dodatno raditi. Svi su već umorni ali 
nastavljamo pokušavati naći nekakve stimulativne načine. Konkretnije rješenje moglo bi 
nastati ako bi se tim ljudskim resursima osigurao smještaj. Time bi mogli privući ljude iz ostatka 
Hrvatske ili iz drugih država. Održana je koordinacija svih gradonačelnika i načelnika na koju 
su se odazvala 22 izvršna tijela. Napravljena je tablica koja je sada kod Župana koji treba to 
pogledati pa će se onda vidjeti koje korake možemo konkretno napraviti te da se ide aktivno 
u potragu. Dobra vijest je da mladi liječnici zaista dolaze u velikom broju, pročelnica ističe da 
je uvijek u direktnom kontaktu s njima zbog edukacija, oni dolaze na hitnu ali može ih se 
privoliti da dođu do Istarskih domova zdravlja međutim moramo im ponuditi barem smještaj. 
Naglašava da je primarna zdravstvena zaštita Zakonom o lokalnoj samoupravi, u ingerenciji 
lokalne samouprave, a Istarska  županija treba brinuti za zdravstvo. To je zajednički posao 
koji nije samo u ingerenciji Istarske županije stoga na tom području moramo svi surađivati. 
Smatra da postoji dobra suradnja te navodi da bi se moglo, kad se završi taj paket mjera, 
pronaći još ljudi koji bi došli. Što se tiče većeg opterećenja za vrijeme turističke sezone, 
dodatna sredstva IŽ su u rebalansu prenamijenjena i dodatno će se pokušati dati naknada za 
povećano opterećenje u vrijeme turizma. Iako se traži zakonska regulativa, odnosno način na 
koji će se to isplatiti. U težem položaju su zaposlenici u našem javnom, zdravstvenom 
socijalnom sustavu. Zarada koju imaju nije identična. Vrijednost novca puno je manja u Istri i 
kupiti stan stvarno ne može više niti jedan zaposlenik. Uz pomoć pročelnice UO za financije i 
proračun, izračunale smo kreditnu sposobnost te nažalost, niti jedan zaposlenik nije kreditno 
sposoban.  
Nadalje za liječenje ovisnosti zadužen je Nastavni zavod za javno zdravstvo, te za sada ima 
informaciju da je održana jedna koordinacija gdje je dr. Stojanović, koji vodi Zavod za javno 
zdravstvo, rekao da ovisnosti ima puno manje, a da je puno veći pritisak na mentalno zdravlje. 
Ističe kako ne može konkretno odgovoriti što se događa na području sjeverozapadnog dijela 
Istre, uputiti će upit Nastavnom zavodu za javno zdravstvo i poslati odgovor pisanim putem. 
Općenito za mentalno zdravlje, plan nam je napraviti strategiju mentalnog zdravlja. Tu je 
zdravi grad Poreč jedan oslonac, oni to rade već dugi niz godina s ljubavlju, imaju strast za taj 
posao, i to je prepoznato. Plan je da oni budu primjer na temelju kojeg će se napraviti strategija 
za cijelu Istarsku županiju. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
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o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno 
blagostanje Istarske županije za 2022. godinu. 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, predlaže da ukoliko se vijećnici slažu, slijedeće točke 
dnevnog reda odradimo bez uvodnih izlaganja. Svi su suglasni.  
  

Ad- 10. 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Osnovne škole Petra Studenca 
 
 
 

Ad- 11. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e-Istarske kulturne agencije –

Agenzia culturale Istriana za 2022. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e-Istarske kulturne agencije - Agenzia culturale Istriana za 

2022. godinu 
 
 

Ad - 12. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja Istre- 

Museo storico  e navale dell'Istria za 2022. godinu 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-Museo storico  e navale 

dell'Istria za 2022. godinu 
 
 

Ad - 13. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo 
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etnografico dell'Istria za 2022. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu, po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo etnografico dell'Istria za 

2022. godinu 
 
 
 
 

Ad – 14. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre-

Museo d'arte contemporanea dell'Istria za 2022. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Vijećnik Slaven Boljun, izvolite.  
 
SLAVEN BOLJUN, Možemo!, navodi da je završena sanacija centralnog izložbenog prostora 
te da je ostalo za renoviranje kat i potkrovlje. Postavlja pitanje koliko kvadrata od 3500 
kvadrata, nije adaptirano? Koji su daljnji planovi za financijske projekcije i također rokovi za 
uređenje ostalog dijela? 
 
KETRIN MILIĆEVIĆ MIJOŠEK, ravnateljica Muzeja suvremene umjetnosti Istre, odgovara na 
pitanje. Smatra da je zapravo ovo vrlo važno, te da možda do sada nisu imali prilike realno 
sagledati što Muzej suvremene umjetnosti Istre čini svih ovih godina kada je u pitanju 
adaptacija zgrade. 
Ukratko podsjeća da je Muzej suvremene umjetnosti Istre osnovan 2008. godine, a do 2011. 
godine djeluje u prostorima na adresi Svetog Ivana 1. Prostor je putem ugovora, dodijelio grad 
Pula. Važno je istaknuti da se muzej rasprostire na 3500 m² što je zapravo impozantno na 
dvije etaže i potkrovlje. Od 2015. godine obnaša dužnost ravnateljice, a recentno i v.d. 
ravnateljice, te se od navedene godine kontinuirano, na godišnjoj razini, događaju radovi, 
odnosno adaptacije. Važno je reći da je svake godine predviđen određeni budžet koji je 
limitirajući, međutim svake se godine uspijeva jedan dio napraviti. Spomenuti centralni 
izložbeni prostor koji je zapravo prošle godine obnovljen, vrlo je vitalan dio ustanove i smatra 
se vrlo bitnim. Nije se adaptiralo samo zbog estetike već je zapravo riječi o sigurnosti djelatnika 
i posjetitelja, te na koncu građe koja je izložena.  
Navodi da je zgrada predivna, te poziva svih da dođu u posjet. Može se organizirati ukoliko 
ima zainteresiranih pregled zgrade. Obzirom da je muzej na sjajnoj lokaciji ali i osim toga na 
najbolji mogući način, korespondira potrebama muzejske djelatnosti, nažalost je u iznimno 
derutnom stanju. Puno toga je učinjeno, ali gornja etaža je u vrlo lošem stanju. Ističe potrebu 
za obnovu podova, te je potrebno riješiti statičku sanaciju, stropove, kompletne 
elektroinstalacije i ventilaciju. Isto tako vrijedi i za potkrovlje. Nadalje, kada se osvrne na 
financiranje u 2019. godini je uz podršku upravo Istarske županije, izrađena projektno tehnička 
dokumentacija koju je izrađivao studio AD, arhitektura i dizajna iz Pule. Vrijednost projekta  
kompletne obnove zgrade Muzeja suvremene umjetnosti Istre je 3 milijuna eura. Upravo se 
radi na usklađivanju troškovnika, zbog prelaska na euro i na povećanje svih cijena koje su 
nam svima dobro poznate. Cilj je svakako ove godine zatvoriti svu derutnu ili čak nepostojeću 
stolariju. Također se planira prijava projekta na Javni poziv za unapređenje javne kulturne 
infrastrukture koji je upravo zaživio, te će biti aktivan u ovoj godini i to činimo u suradnji sa 
Upravnim odjelom za kulturu i zavičajnost Istarske županije. Ističe da postoji mogućnost da 
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se prepozna lokacija obzirom da u Istri zaista je 3500 m² na jednom mjestu impozantna brojka 
i smatra da muzej može jako puno doprinijeti razvoju Istarske županije općenito te kulturno 
muzejske djelatnosti kao takve.   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo d'arte  

contemporanea dell'Istria za 2022. godinu 

 
 

Ad - 15. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 

Statuta Doma za starije osobe „Alfredo Štiglić“ Pula kojima se u cijelosti zamjenjuje 
Statut Doma za starije osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna Statuta Doma za starije 
osobe „Alfredo Štiglić“ Pula kojima se u cijelosti zamjenjuje Statut Doma za starije osobe 

„Alfredo Štiglić“ Pula 
 
 
 

Ad - 16. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 
Statuta Doma za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj kojima se u cijelosti 

zamjenjuje Statut Doma za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna Statuta Doma za starije 
osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj kojima se u cijelosti zamjenjuje Statut Doma za starije 

osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 
 
 
 

Ad – 17. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 
Statuta Doma za starije osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova kojima se u  

cijelosti zamjenjuje Statut Doma za starije osobe Novigrad 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna Statuta Doma za starije 

osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova kojima se u cijelosti zamjenjuje Statut Doma 
za starije osobe Novigrad 

 
 

Ad - 18. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 

Statuta Doma za starije osobe Raša kojima se u cijelosti zamjenjuje Statut Doma za 
starije osobe Raša 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna Statuta Doma za starije 

osobe Raša kojima se u cijelosti zamjenjuje Statut Doma za starije osobe Raša 
 
 

Ad - 19. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

starije osobe Alfredo Štiglić Pula - Casa per anziani Alfredo Štiglić Pola za 2022. 
godinu 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Alfredo Štiglić 

Pula - Casa per anziani Alfredo Štiglić Pola za 2022. godinu 
 
 

Ad - 20. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj – Casa per anziani „Domenico Pergolis“ 

Rovigno za 2022. godinu 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
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ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe „Domenico 
Pergolis“ Rovinj – Casa per anziani „Domenico Pergolis“ Rovigno za 2022. godinu 

 
 

Ad - 21. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

starije osobe Raša za 2022. godinu 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
 

ODLUKU 
prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Raša za 2022. 

godinu 
 
 
 

Ad – 22. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

starije osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova za 2022. godinu 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 
ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Novigrad- 
Casa per anziani Cittanova za 2022. godinu 

 
 

 
Ad - 23. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Ugovora o financiranju ugradnje dizala u Domu za 
starije osobe Raša 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Ugovora o financiranju ugradnje dizala u Domu za starije osobe Raša 
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Ad - 24. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za nadzor nad 
radom mrtvozornika na području Istarske županije 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na 

području Istarske županije 
 
 

Ad – 25. 
Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i 

članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice 

i članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije 
 

 
Ad - 26. 

Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog suda u Puli-
Pola 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog suda u Puli-Pola 

 
 
 

Ad – 27. 
Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Muzeja suvremene umjetnosti Istre-

Museo d'arte contemporanea dell'Istria 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
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RJEŠENJE 
o imenovanju ravnateljice Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo d'arte contemporanea 

dell'Istria 

 
 

Ad – 28. 
Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik, 

lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) 

samoupravu 
 
 

Ad – 29. 
Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za financije i proračun 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
RJEŠENJE 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za financije i proračun 
 
 

Ad - 30. 
Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za prostorno uređenje, 

zaštitu okoliša i graditeljstvo 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 
 

Ad - 31. 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Specijalne bolnice za ortopediju 
i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno o dugoročnom kreditnom zaduženju za 
financiranje adaptacije zgrada Bolnice i nabavku opreme te instalaciju dizalica topline 

na morsku vodu kao energenta – IV zaduženje 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  



32 
 

 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na Odluku Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin 

Horvat" Rovinj-Rovigno o dugoročnom kreditnom zaduženju za financiranje  adaptacije 

zgrada Bolnice i nabavku opreme te instalaciju dizalica topline na morsku vodu kao 

energenta – IV zaduženje. 

 
 
Sjednica je završila u 12:20 h.  
 
Zapisnik vodile: 

 
Elvija Čeh Paćelat 
Adeana Fabijančić 
 

 
Predsjednica 

Sandra Ćakić Kuhar 
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